
 

 

Kommunfullmäktige 

Köpings  

 

 

Enkel fråga 

till  Per Ågren, kommunalråd och ordförande i kommunstyrelsen 

 

Den politiska majoriteten under den förra mandatperioden uttalade sig vid flera 
tillfällen sitt samstämda stöd för Plagazi/Köping Hydrogen Park:s planer på att 
etablera en vätgasanläggning i Köping. Med tanke på  den senaste tidens 
diskussioner finns det anledning att ifrågasätta den nuvarande majoritetens 
inställning i frågan. 

 

Min fråga till dig är därför: 

Står den styrande politiska majoriteten fortsatt helhjärtat bakom planerna 
på en vätgasanläggning i Köping ? 

 

Köping den  1 juni -23 

Ola Saaw 

(m) 


